

engage your mature attention, and I pray that the result of your deliberations may, with the Divine blessing, prove conducive in all respects to the advancement and happiness of the country.

His Excellency having retired, the Speaker took the chair.

Robert Lemoine, Esq., took his place in due form as Clerk of the Senate.

Hon. Messrs. Macfarlane, Northup and Perry were sworn in as members of the Senate.

A Bill was introduced *pro formâ*, and some other business transacted.

On motion of **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was resolved to take into consideration on Friday next the speech of His Excellency.

The House then adjourned.

reront la plus mûre attention de votre part, et je prie Dieu que le résultat de vos délibérations soit, avec la grâce divine, favorable à tous égards à l'avancement et au bonheur du pays.

Son Excellence le gouverneur général s'étant retirée, le Président ouvre la séance.

M. Robert Lemoine prend la place qui lui revient, greffier du Sénat.

Les honorables MM. MacFarlane, Northup et Perry prêtent serment.

Un bill renvoyé pour la forme est présenté, et d'autres questions sont discutées.

Sur la proposition de l'honorable M. Campbell, appuyé par l'honorable M. Mitchell, la Chambre est d'avis d'étudier, vendredi prochain, le discours de Son Excellence.

Puis le Sénat s'ajourne.
